
Protokół Nr XXXVII/17

z XXXVII sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się w dniu 29 czerwca 2017 r.

w Urzędzie Miasta Piły, sala 229b

(czas trwania godz.:12:00 – 13:00)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady XXXVII sesji Rady Miasta Piły otworzył Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły.

Przewodniczący stwierdził,  że na sali  jest quorum - obecnych było  21 radnych (nieobecni byli

radni: Dorota Urbańska i Krzysztof Zając) - pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał

oraz powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki do

protokołu.  Przewodniczący  wyjaśnił,  że  jest  to  sesja  zwołana  w  trybie  nadzwyczajnym  na

podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Przewodniczący

Rafał Zdzierela powiedział, że sesja zwołana została na wniosek Prezydenta Miasta Piły, zgodny

z pismami Prezydenta z dnia 26 i 28 czerwca br. porządek obrad, został dostarczony radnym drogą

elektroniczną. Przewodniczący poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4. projektu

uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazwy ulicy - druk nr 745.

Głosowanie ws. wprowadzenie punktu nr 4 do porządku obrad:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 21 głosami „za”.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta

Piły na lata 2017 - 2029 - druk nr 743.

3. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 r. - druk nr

744.

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazwy ulicy - druk nr 745.

5. Zamknięcie obrad.



Krzysztof Szewc, zastępca prezydenta Miasta Piły powiedział,  że jedną z przyczyn zwołania

nadzwyczajnej sesji było wczorajsze zgromadzenie wspólników spółki MEC, które miało przyznać

dywidendę  w  wysokości  około  1  180  tys.  złotych.  Niestety,  jeśli  jest  się  mniejszościowym

udziałowcem, to się nie ma nic do powiedzenia. Cała dywidenda została przeznaczona na kapitał

zapasowy spółki MEC. Pomimo tego uznaliśmy, że sesja powinna się odbyć, ze wskazaniem innych

źródeł finansowania. Prezydent Szewc dodał, że szczegóły przedstawi Skarbnik Gminy Piła.

Ad 2. i ad 3.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2017 – 2029. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na

2017 r. 

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła przedstawiła obydwa projekty uchwał łącznie.

Skarbnik zgłosiła autopoprawkę. W zapisie dotyczącym uzasadnienia: „Dywidendy o kwotę 92

000 zł na podstawie Uchwały Nr 4 Zwyczajnego Zgromadzenia Wspólników do pkt. 11 porządku

obrad z  dnia 28.06.2017 r.  w sprawie propozycji  podziału i  przeznaczenia zysku za rok 2016”

brakuje  ZPZ  –  czyli  Zakładu  Przemysłu  Ziemniaczanego.  Na  stronie  7.  nie  uwzględniono  też

zmiany  dotyczącej  pokrycia  straty  spółki  Aquapark.  W  uzasadnieniu  mamy  zapis  mówiący

o zwiększeniu planu dochodów wynikającym z dywidendy z MEC-u. Powinno być napisane, że

pozyskanie będzie możliwe z tytułu wolnych środków, o których mowa w artykule 217 ustawy

o finansach publicznych.

Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że chce zapytać o dwa ciągi pieszo – rowerowe. Prowadzący

do ośrodka „Płotki” ciąg o szerokości 4 metrów ma kosztować 3 600 tys. złotych, natomiast inny

ciąg o prawie tej samej długości – od al. Poznańskiej do ul. Sokolej – ma kosztować 55 tys. Radny

zapytał z czego wynikają różnice.

Skarbnik Gminy powiedziała, że na stronie 8 w projekcie uchwały dotyczącym zmian w budżecie

jest zdanie: „w Dz. 600 – Transport i łączność, rozdz. 60016 – Drogi publiczne gminne (zadania

dotyczące  dokumentacji)”.  Wymienione  przez  radnego  Pyziaka  55  tys.  złotych  dotyczy

dokumentacji,  która  będzie  przygotowana do końca roku,  a  kwota dotycząca ciągu do ośrodka

„Płotki” odnosi się do faktycznej realizacji projektu i wynika z kosztorysu.
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Radny Paweł Jarczak powiedział, że także chce zapytać o ciąg pieszo – rowerowy do ośrodka

„Płotki”. Radny powiedział, że, jak rozumie, planowany do zrobienia odcinek obejmuje fragment

od obwodnicy do samego ośrodka „Płotki”. Będziemy się starali o dofinansowanie realizacji tego

zadania. Radny Jarczak zapytał, czy będziemy jedynym beneficjentem tych środków, bo przecież

droga  na  Zelgniewo jest  drogą  powiatową.  Radny zapytał  też  co  będzie  z  odcinkiem przy ul.

Kossaka, który poprzedza wspomniany ciąg od obwodnicy do ośrodka „Płotki”.

Prezydent Krzysztof Szewc powiedział, że ścieżka rowerowa jest w całości nasza i my będziemy

beneficjentami – o ile  uda się  uzyskać około 1/3 dofinansowania.  Prezydent  powiedział,  że  na

poprzedniej sesji była mowa o budowie ścieżki rowerowej w granicach administracyjnych Miasta,

więc w tym roku wszystko powinno się spiąć – począwszy od ronda 10 Kwietnia 2010 roku do

ośrodka „Płotki”.

Radny  Paweł  Dahlke powiedział,  że  cieszą  go  dodatkowe  środki  na  remont  sanitariatów

w przedszkolu integracyjnym nr 12, bo Komisja Rewizyjna była w tym przedszkolu i na pewno ten

remont był potrzebny. Odnosząc się do drogi prowadzącej nad jezioro Płocie, radny powiedział, że

przewodniczący Rafał  Zdzierela  zorganizował  w tej  samej  sali,  w której  odbywa się  dzisiejsze

posiedzenie, spotkanie z grupami osób, które wyrażały swoje opinie w kwestii m. in. utrudnień dla

osób niepełnosprawnych, ale też dla rowerzystów. Radny Dahlke powiedział, że planowany ciąg

będzie bardzo ważny i zapytał, czy poproszono o opinie któreś ze stowarzyszeń rowerowych, które

były obecne na wspomnianym przez radnego spotkaniu. Radny powiedział, że jeśli tak nie było, to

wciąż jest jeszcze czas, żeby to zrobić.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że pytał niedawno o to i wie, że takie konsultacje

mają miejsce.

Prezydent  Krzysztof  Szewc powiedział,  że  konsultacje,  o  których  była  mowa  miały  bardziej

ogólny charakter. W odniesieniu do przedmiotowej ścieżki w sali obok odbyły się konsultacje. Co

prawda  nie  konkretnie  z  przedstawicielami  stowarzyszeń  zrzeszających  rowerzystów,  ale  byli

obecni przedstawiciele straży pożarnej, policji i innych instytucji. Prezydent podkreślił, że zakres

prac w ramach wspomnianego ciągu jest bardzo duży. Projekt w tej chwili już jest, jest składany

wniosek o dofinansowanie, bo on musi być złożony – chyba do dzisiaj czy do jutra. Skonsultować

pewne rzeczy można i w tym zakresie, w jakim nie zmieni to istoty projektu, można zawsze wnieść

uwagi.
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Radny  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  mamy  plany  rozbudowy  ścieżek  rowerowych

i powinniśmy postępować zgodnie z tymi planami.

Radny Marek Toboła powiedział, że jeśli skojarzy się fakt, iż do września, w związku ze zmianą

rejonizacji, dzieci będą dowożone autobusami do szkół, fakt budowy zatoki autobusowej przy ul.

Paderewskiego  i  ul.  Koszalińskiej  i  fakt  wybudowania  siedemdziesięciometrowego  łącznika

pomiędzy  pl.  Staszica  a  ul.  Zygmunta  Starego,  to  wiemy,  że  możemy  się  spodziewać  zmian

w przebiegu tras komunikacji miejskiej. Radny poprosił o potwierdzenie tego wniosku.

Prezydent Krzysztof Szewc powiedział, że jest to bardzo prawdopodobne.

Radny Marek Toboła powiedział, że ma dwa pytania dotyczące tego, o czym mówiła Skarbnik.

Radny powiedział, że zwiększenie środków na Aquapark, jak powiedziała Skarbnik, jest związane

z zabezpieczeniem przetargu i zapytał, czy wspomniana przez Skarbnik kwota – 1 500 tys. złotych

wynika z analizy ofert  złożonych w pierwotnym przetargu. Radny Toboła zapytał też o ścieżkę

rowerową na ul. Koszalińskiej. Radny powiedział, że ta ścieżka już jest i jest oświetlona i zapytał,

czy chodzi tylko usunięcie słupów oświetleniowych, które stoją w tej ścieżce.

Prezydent Szewc powiedział, że jeśli chodzi o ścieżkę rowerową, o którą pytał radny Toboła, to

chodzi właśnie o usunięcie stojących w niej słupów oświetleniowych.

Skarbnik powiedziała, że jeśli chodzi o zabezpieczenie kwoty 1 500 tys. złotych, to wynika to

z analizy ofert złożonych w poprzednim przetargu i z ilości wykonanej pracy.

Radny Paweł Dahlke powiedział,  że  osoby,  o  których zaproszeniu mówił  radny wcześniej,  to

ludzie zajmujący się inżynierią ruchu drogowego i są profesjonalistami, a rowerzystami są z pasji.

Strategie mówią o tym gdzie i które ścieżki łączyć, a nie to by miało być konsultowane z osobami,

o których radny wspomniał.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że przykra jest wiadomość dotycząca dywidendy z MEC-u.

Radny zapytał, czy większościowy udziałowiec planuje w przyszłości wypłacanie dywidendy.

Prezydent  Krzysztof  Szewc powiedział,  że  uzgodnienia  w  tym  zakresie  były  dokonywane

zdecydowanie  wcześniej.  Sytuacja  zmieniła  się  w  dniu,  kiedy  podejmowana  była  decyzja.

Zgromadzenie odbywało się w Świerżach Górnych i biorąc pod uwagę, że wszelkie uzgodnienia

były  dokonane  wcześniej,  to  nie  uznaliśmy  za  konieczne,  aby  ktokolwiek  nas  tam  w  sposób
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bezpośredni reprezentował. Jeśli chodzi o przyszłość – powiedział Prezydent - to stosunek udziałów

71,1% do 28.9% mówi sam za siebie. Wstępne uzgodnienia były takie, jakie były, a decyzja zapadła

taka,  jaka  zapadła.  Prezydent  Szewc  powiedział,  że  nie  mamy  żadnego  wpływu  na  to,  czy

w przyszłych latach będzie wypłacana dywidenda.

Skarbnik zgłosiła autopoprawkę do WPF – w takim samym zakresie jak w przypadku uchwały

budżetowej – chodzi o dopisanie ZPZ.

Głosowanie ad 2.:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami „za”-  uchwała  nr  XXXVI/529/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Przewodniczący  otworzył  dyskusję  w  punkcie  dotyczącym  zmian  w  uchwale  budżetowej.

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie.

Głosowanie ad 3.:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami „za”-  uchwała  nr  XXXVI/530/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 4.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  przedstawiła  Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Głosowanie ad 3.:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  –  21  głosami „za”-  uchwała  nr  XXXVI/531/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 5.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta
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Piły zakończył obrady XXXVII sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela
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